
 

 
Αθήνα, 6 Ιουνίου 2022 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων  

 

Θέμα: «Διαρκώς μειούμενη η εγχώρια παραγωγή γάλατος από την αδυναμία της 
κυβέρνησης να αντιμετωπίσει το υψηλό κόστος παραγωγής» 

 

Τα επίσημα στοιχεία από το ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ μαρτυρούν πως η κατάσταση που επικρατεί 
στην Ελληνική Επικράτεια, σε σχέση με το γάλα είναι προβληματική, καθώς η παραγωγή είναι 
διαρκώς μειούμενη, ως αποτέλεσμα της μειωμένης σίτισης των ζώων, εξαιτίας του υψηλού 
κόστους ζωοτροφών, που οδηγεί ακόμη και στην έξοδο πολλών κτηνοτρόφων από το 
επάγγελμα.  

Η μείωση του εγχώριου γάλατος είναι εις βάρος των καταναλωτών και οδήγησε σε αθρόες 
εισαγωγές. Σύμφωνα με τα στοιχεία, το 2021 έγινε εισαγωγή 3000 περισσότερων τόνων 
αγελαδινού γάλατος και εισήχθησαν στη χώρα διπλάσιοι τόνοι πρόβειου γάλατος σε σχέση 
με την προηγούμενη χρονιά. Επίσης, ενδεικτικά οι εισαγωγές σε γίδινη κρέμα γάλατος 
εκτινάχθηκαν κατά 434%. 

Από τα ανωτέρω εύκολα γίνεται αντιληπτό πως η εξέλιξη αυτή χρήζει άμεσης αντιμετώπισης. 
Η διαρκής άνοδος των εισαγωγών σε συνδυασμό με τη συνεχή μείωση της εγχώριας 
παραγωγής, οδηγεί σε κίνδυνο μειωμένης παραγωγής των ΠΟΠ γαλακτοκομικών προϊόντων, 
που λόγω της υψηλής θρεπτικής τους αξίας χαίρουν της εκτίμησης, της εμπιστοσύνης και της 
προτίμησης των καταναλωτών στην εγχώρια αλλά και στην παγκόσμια αγορά. Η μείωση της 
εγχώριας πρώτης ύλης δεν εξασφαλίζει στους παραγωγούς των προϊόντων ΠΟΠ συνθήκες 
ισότιμου ανταγωνισμού, ως οφειλόταν, σε αντάλλαγμα των προσπαθειών τους να 
διατηρήσουν και να διαφυλάξουν την υψηλή ποιότητα των προϊόντων τους. 

Επειδή, είναι καθήκον της πολιτείας να στηρίζει τους Έλληνες παραγωγούς που αποτελούν 
τον βασικό πυλώνα του πρωτογενούς τομέα της χώρας, 

Επειδή, είναι ορατός όσο ποτέ άλλοτε ο κίνδυνος της αδυναμίας των Ελλήνων κτηνοτρόφων 
να συνεχίσουν να παράγουν, υπό τις παρούσες συνθήκες, οι οποίες τους έχουν φέρει σε 
απόγνωση και τείνουν να χειροτερεύουν, 

Επειδή, η χώρα πρέπει να οχυρωθεί απέναντι σε μια ενδεχόμενη επισιτιστική κρίση,  

Επειδή, η κυβέρνηση αδιαφορεί αντί να φροντίζει για την προστασία και την ανάδειξη των 
εξαιρετικής ποιότητας και υψηλής διατροφικής αξίας ελληνικών γαλακτοκομικών προϊόντων 
ΠΟΠ, ΠΓΕ και ΓΕ,  

Επειδή, το υψηλό κόστος παραγωγής οδηγεί σε υψηλές τιμές παραγόμενου προϊόντος, 

Επειδή, το κύμα της ακρίβειας και το ράλι των ανατιμήσεων γονατίζει τα ελληνικά νοικοκυριά 
και φέρνει σε απόγνωση καταναλωτές και παραγωγούς,  
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Με ποια μέτρα προτίθεται να στηρίξει τους Έλληνες κτηνοτρόφους ώστε να 
συνεχίσουν να παράγουν επαρκείς ποσότητες γάλατος;  

2. Πώς προτίθεται να διασφαλίσει την προστασία των καταναλωτών σχετικά με τους 
κινδύνους που αφορούν την ποιότητα, την ασφάλεια και την επάρκεια των 
παραγόμενων ΠΟΠ γαλακτοκομικών προϊόντων; 

 
 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές  
 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

Αβραμάκης Λευτέρης 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυγέρη Δώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκιόλας Γιάννης 

Θραψανιώτης Μανόλης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Νίνα 

Κάτσης Μάριος 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χάρης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μπάρκας Κώστας 

Μπουρνούς Γιάννης 

Παπαηλιού Γιώργος 

Παπανάτσιου Κατερίνα 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκούφα Μπέττυ 

Συρμαλένιος Νίκος 



Τζάκρη Δώρα 

Τζούφη Μερόπη 

Τόλκας Άγγελος 

Τσίπρας Γιώργος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

 

 

 




